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RM.0002.11.2014 

 
P R O T O K Ó Ł  Nr  L/14 

 
SESJI 

 

Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 
 
L sesja odbyła się w dniu 12 listopada 2014 roku w Stroniu Śląskim, 

rozpoczęła się o godzinie 9:00, a zakończyła się o godzinie 10:00. 
Obradom przewodniczył Pan Ryszard Suliński. 

Protokolantem była Agnieszka Szlendak. 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 
Pan Ryszard Suliński - Przewodniczący Rady otworzył L sesję Rady Miejskiej 

Stronia Śląskiego, przywitał zebranych. Następnie stwierdził prawomocność 
obrad, na sali obecnych było 15 radnych, lista obecności stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

 
Porządek obrad. 

 

Proponowany porządek sesji: 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
2. Ustalenie porządku obrad. 

 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Stronia 

Śląskiego nr XXXIX/310/13 z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stronie Śląskie na lata 
2014 – 2022 – projekt nr L – 1/14 

 
4. Podjęcie uchwały o przyjęciu środków z Funduszu Spójności (FS) – projekt 
nr L – 2/14 

 
5. Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

 
6. Zakończenie L sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 
 

Ustalenie porządku obrad. 
 
Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono zmian. 

 
 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Stronia 

Śląskiego nr XXXIX/310/13 z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stronie Śląskie na lata 

2014 – 2022 – projekt nr L – 1/14 
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Burmistrz Stronia Śląskiego Pan Zbigniew Łopusiewicz przedstawił projekt 

uchwały (druk nr L – 1/14), który stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Pan Ryszard Wiktor przedstawił swoje zastrzeżenia dotyczące budowy 
kaplicy. Radny uważa, że nie jest to odpowiedni termin na tego typu zadanie 

zważając na obecne zadłużenie gminy. Pan Ryszard Wiktor uważa, że 
pieniądze te można by było przeznaczyć na inwestycje, które przyczyniłyby 
się do oddłużania gminy, albo na dofinansowanie szkolnictwa, usprawnienia 

służby zdrowia, bądź stworzenia nowych miejsc pracy. 
 

Pan Burmistrz Stronia Śląskiego odpowiada, że jest to jedyna szansa na 
odbudowę kaplicy, gdyż nie będzie więcej możliwości, aby drugi raz sięgnąć 
po te środki w postaci dofinansowania na to zadanie. 

 
Pan Wiesław Ryczek stwierdza, że dofinansowanie w całości nie pokryje 

kosztów odbudowy kaplicy Św. Onufrego i zaistnieje konieczność dopłaty  
z środków własnych w wysokości ok. 500 000 zł co stanowi duże obciążenie 
dla gminy, a środkami tymi można by było zasilić inwestycje bardziej 

przydatne ludziom. Uważa też, że dojdą koszty związane z drugim etapem 
zadania tj. zagospodarowaniem terenu. 
 

Pan Burmistrz Stronia Śląskiego odpowiada, że w ramach tego projektu jest 
również przewidziane zagospodarowanie terenu. 

 
Pan Wiesław Ryczek przedstawił swoje zastrzeżenia dotyczące terminu 
odbudowy kaplicy Św. Onufrego. Jak przytoczył Pan W. Ryczek terminem 

wykonania i zakończenia prac nad projektem jest 30 kwiecień 2015 r.  
z czego można wywnioskować, że prace budowlane będą przeprowadzane 

zimą, co z pewnością zarzutuje na złą jakość wykonania odbudowy  
i nietrwałości. 
 

Pan Burmistrz odpowiada, że  termin wynika z obowiązku nałożonego przez 
Zarząd Województwa Dolnośląskiego , który to podjął uchwałę rozliczenia 
środków finansowych w 2015 r. do końca czerwca. Rzeczą oczywistą jest, że 

w okresie zimowym nie wykona się prac związanych z odbudową, dlatego też 
istnieje konieczność aneksowania wcześniej zawartej umowy.   

 
Pan Wiesław Ryczek pyta, czy prawdą jest, że boisko, które znajduje się obok 
kaplicy Św. Onufrego zostanie przeniesione. 

 
Pan Burmistrz Stronia Śląskiego odpowiada, że plan zagospodarowania 
przestrzennego nie pozwala na przeniesienie boiska i w związku z tym w tej 

chwili nie jest to realne.  
 

Pani Gabriela Janiszewska powiedziała, że zasięgnęła opinii mieszkańców  
i jak twierdzi 90% z nich uważa, że należy skorzystać z dofinansowania  
i odbudować kaplicę. Pani Gabriela Janiszewska podkreśla fakt, że w 2009 

roku skład Rady Miejskiej był bardzo zbliżony, a to właśnie w tamtym 
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okresie radni wyrażali chęć do podjęcia działań w kierunku odbudowy 

kaplicy św. Onufrego.  
 

Pan Zbigniew Frodyma również uważa, że kaplicę należy odbudować i zgadza 
się z propozycją przeprowadzenia głosowania imiennego nad tą uchwałą. 
 

Pani Wiesława Czerwińska odpowiedziała Pani Gabrieli Janiszewskiej, że 
wyrażenie chęci nie jest tożsame z realizacją. Wiele pomysłów ujętych jest  
w planie i w strategii rozwoju, a mimo to nie wszystkie z nich są realizowane. 

Dodatkowo uważa, że skoro dofinansowanie na ten cel w całości nie pokryje 
odbudowy kaplicy i trzeba będzie wydać pieniądze ze środków własnych to 

należy głębiej się zastanowić nad sensem ich wydania. 
 
Słuchacz obecny na sali obrad zabrał głos w tej sprawie i powiedział, że 

pozwolił sobie na przeprowadzenie wywiadu z mieszkańcami okolicznych 
wiosek i większość z nich nie wiedziała nawet gdzie znajduje się kaplica św. 

Onufrego. 
 
Przewodniczący obradom Ryszard Suliński poprosił o opiniowanie projektu 

uchwały. 
 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

i wniosła o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
 
Przewodniczący obradom Ryszard Suliński przeprowadził głosowanie imienne 

w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
 

Wiesława Czerwińska                          - 

Stanisław Dobrowolski                        + 

Jan Florowski                                     + 

Zbigniew Frodyma                              + 

Katarzyna Grzelak                               - 

Dariusz Gulij                                      + 

Gabriela Janiszewska                         + 

Magdalena Laskowska                         - 

Roman Linde                                      + 

Cyprian Najduch                                 + 

Zdzisław Pakuła                                  - 

Wiesław Ryczek                                   - 

Ryszard Suliński                                 + 

Jerzy Węgrzyn                                     - 

Ryszard Wiktor                                    - 
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W związku z wynikiem głosowania za przyjęciem uchwały nr L/380/14  

w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Stronia Śląskiego  
nr XXXIX/310/13 z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stronie Śląskie na lata 2014 – 2022 
został podjęty. 
 

Podjęcie uchwały o przyjęciu środków z Funduszu Spójności (FS) – projekt  
nr L – 2/14 

 

Burmistrz Stronia Śląskiego Pan Zbigniew Łopusiewicz przedstawił projekt 
uchwały (druk nr L – 1/14), który stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

i wniosła o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
Za przyjęciem uchwały nr L/381/14 w sprawie przyjęcia środków  

z Funduszu Spójności (FS) głosowali wszyscy obecni radni (jednogłośnie). 
 
Burmistrz Stronia Śląskiego zabrał głos, aby poinformować radnych oraz 

mieszkańców, że wpłynęły oferty na przetarg dotyczący odbioru odpadów 
komunalnych i najprawdopodobniej zmieni się operator z firmy „Veolia” na 
firmę „Ekom”, która pochodzi z Nysy, czyli z miejscowości, gdzie obecnie 

wywożone są odpady z gminy i koszt usług będzie o 20 000 zł mniejszy od 
obecnych kosztów związanych z firmą „Veolia”. 

 
Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący obradom Ryszard Suliński odczytał pismo, które napłynęło 
od Senatora RP Stanisława Jurcewicza i stanowi ono załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

Zakończenie L sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

 
Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i udział  
w obradach, a także za współpracę w tej kadencji i zamknął XLIX sesję Rady 

Miejskiej Stronia Śląskiego. 
 

 
 
 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Szlendak 

 

 


